
Zápis ze schůzky spolku SRPDŠ
při VOŠ stavební a SŠ stavební Vysoké Mýto

Termín a místo: 26. 11. 2021, 16:30 - 17:30
Účastníci:

● Mgr. Richard Andrle Sylor, MBA - předseda spolku (PS)
● hospodářka spolku Dagmar Bílková
● ostatní členové spolku dle prezenční listiny (příloha 1)*
● za vedení školy Ing. Jiří Skalický (ředitel - ŘŠ), Mgr. Ivana Bejblíková (zástupkyně ředitele - ZŘŠ)

program schůzky předložil

přivítání účastníků, zápis do prezenční listiny, seznámení s programem schůzky ŘŠ

objasnění významu a funkce spolku pro nové členy ŘŠ

přehled o současné situaci ve škole, průběh výuky, rekonstrukce, velké investice:
➢ Strabag učebna
➢ KVIS učebna

ŘŠ

financování spolku:
➢ informace o stavu peněžních prostředků SRPDŠ
➢ dar MDS 100 tis. na stipendia

pí. Bílková

akce SRPDŠ:
➢ výstava Voda a civilizace
➢ Randálfest
➢ Slavnostní setkání stavařů
➢ oslavy 125 let školy - 18. 6. 2022

ŘŠ

z minulého zasedání:
➢ mimořádná změna stipendijního řádu pro 1. pol. š.r. 20/21: krácení stipendií na

50 % původních částek
➢ změna stipendijního řádu od 2. pol. š.r. 20/21: vzhledem ke střídání distanční a

prezenční výuky upraven stipendijní řád trvale využitím základní pevné částky
a poměrné částky počítané na základě koeficientu

➢ výši celkové částky uvolněné pro výplatu stipendií:
○ za 2. pololetí š.r. 2020/2021 - částka 100.000,-
○ za 1. pololetí š.r. 2021/2022 - částka 120.000,-

➢ výši finančního příspěvku žáků pro š.r. 2021/2022 schválen příspěvek 700,- Kč
na žáka

➢ příspěvku na ocenění výborných studentů závěrečných ročníků
○ příspěvek schválen v obvyklé výši jako v předcházejících letech

PS, ZŘŠ

přednesení návrhů studentské rady k dovybavení prostor k trávení volného času:
● žádost o příspěvek na pořízení stolního fotbálku (pořiz. cena cca 15 tis. Kč)
● žádost o příspěvek na dovybavení softwaru pro virtuální realitu (cca 6 tis. Kč)
● žádost o příspěvek na pořízení elektronických šipek (cca 1,5 tis. Kč)

zástupci
studentské rady

přednesení žádosti Mgr. Roušara na poskytnutí příspěvku k průběžnému dovybavení
knižního fondu o beletrii dle aktuálních návrhů studentů

knihovník školy

1/2



hlasování:
● o změně vyplacené částky na prospěchová stipendia:

○ na 1. pol. šk. r. 2021/2022 jednohlasně schválena částka 120 tis. k
vyplacení za prospěchová stipendia

○ na 2. pol. šk. r. 2021/2022 jednohlasně schválena částka 130 tis. k
vyplacení za prospěchová stipendia

● o částce vyplacené na odborné exkurze:
○ na šk .r. 2021/2022 určena částka 4 tis. Kč třídu (1. a 2. roč.), resp.

pro každý obor. (3. a 4. roč.) na SOŠ
○ na šk. r. 2021/2022 určena částka 2 tis. Kč pro každý obor na SOU

● o příspěvku studentské radě na dovybavení prostor k trávení volného času
○ specifikace viz výše
○ schválena částka v celkové výši 25 tis. Kč

● o příspěvku k průběžnému dovybavení knižního fondu o beletrii dle návrhu
studentů

○ schválena částka v celkové výši 6 tis. Kč

PS

* pozn.: přílohy dokumentu jsou k nahlédnutí v kanceláři školy.
Termín příští schůzky spolku: duben 2022.

Zapsala: Mgr. Ivana Bejblíková
………..………………………….
Mgr. Richard Andrle Sylor, MBA

předseda spolku
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